
 
 
 
 
 
 

Interpellation 

Arbetet med att utöka ytterområdessatsningen? 

 

2009 Lämnade Kristdemokraterna in motionen ”utveckla landsbygden i Gävle kommun”. Det 

tog många år för den att falla på plats men sedan några år finns en ”Ytterområdessatsning” 

för att stärka och utveckla landsbygden i kommunen. Idag pågår arbetet inom denna satsning   

i Hamrångebygden, Hedesunda och Forsbacka. 

När ytterområdessatsningen sjösattes var det inledningsvis just de tre ovan nämnda 

områdena som arbetet skulle fokusera kring. Nu har dock arbetet pågått så pass länge att fler 

områden bör involveras där till exempel Furuvik skulle kunna vara en sådant område. Att 

ytterområdessatsningen fortsätter involvera flera områden är viktigt för att hela Gävle 

kommun skall utvecklas.  

 

Med anledning av detta är mina frågor till ansvarigt kommunalråd: 

- På vilket sätt arbetar man aktivt med att utöka ytterområdessatsningen till fler 

orter? 

- Vilka orter är aktuella för detta? 

- Hur ser tidplanen ut i detta arbete? 

- Finns det några hinder som man idag ser för att kunna involvera fler områden? 

- Om det finns hinder, på vilket sätt skall man lösa dessa? 
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